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            АДВОКАТСКА КОМОРА СРБИЈЕ 
                                Дечанска 13, 11000 Београд, Србија 

                   Телефони: +381 11 32-39-072, Fax: +381 11 32-32-203 

                         e-mail: komora@sbb.rs  и a.k.srbije@gmail.com                

 

Број:343/2010 

19.11.2010. 
 

 

 

ЗАПИСНИК 

Са 41. седнице Управног одбора Адвокатске коморе Србије, одржане дана 

19.11.2010. године, са почетком у 17:00 сати у сали за састанке Адвокатске 

коморе Србије, Дечанска 13 у Београду 

 

ПРИСУТНИ: Г. Драгољуб Ђорђевић, председник АК Србије,  г. Зоран Јеврић, г. Јован 

Секељ, потпредседници АК Србије, г. Јовица Косић, секретар Управног 

одбора АК Србије, г. Бранислав Вулић, г. Божидар Вукашиновић, г. 

Марко Богдановић, г. Живорад Лекић и г. Бранислав Глогоњац, чланови 

Управног одбора АК Србије.  

ОДСУТНИ: г.Дејан Ћирић, потпредседник АК Србије, г. Војислав С. Недић, г. 

Светозар Добросављев, г. Мирослав Бојић, г. Милутин Костић, г. Зоран 

Милошевић, и г. Зоран Милић, чланови Управног одбора АК Србије; 

Напомена: г. Александру Пантићу, члану Управног одбора АК Србије је 

престао мандат у складу са одредбом члана 49. Статута Адвокатске 

коморе Србије због брисања из именика адвоката на лични захтев са 

31.12.2009. 

ОСТАЛИ ПРИСУТНИ: Г. Драган Живковић, председник АК Пожаревца, г. Милош Мандић, 

председник АК Шапца, г-ђа Јасмина Павловић, адвокат у Београду и г-

ђица Светлана Векић, руководилац заједничке Стручне службе АК 

Србије и АК Београда 

 

Г. Ђорђевић,  председник АК Србије, је констатовао да постоји кворум за пуноважан рад и 

одлучивање Управног одбора и предложио дневни ред који је члановима Управног одбора 

достављен у материјалу уз позив за седницу, допуне дневног реда које су достављене члановима 

Управног одбора електронском поштом, као и да се допуне дневног реда које су достављене 

непосредно пред седницу Управног одбора размотре на крају седнице.   Г. Ђорђевић обавестио је 

присутне да се ток седнице снима и да ће тонски запис бити доступан заинтересованима. 

 

Управни одбор је једногласно  усвојио следећи: 

 

Д Н Е В Н И   Р Е Д: 

1. Усвајање записника са  39. и 40. седнице Управног одбора; 

2. Разматрање и усвајање Извештаја о раду Управног одбора у периоду од 20.06.2009 – 

15.11.2010. ; 
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3. Информација о неодржаној 4. ванредној Скупштини АК Србије 

4. Избори 

5. Информација о реализацији пројекта јединственог информационог система АК Србије: 

5.1. Уговор о пружању телекомуникационе услуге L3VPN; 

5.2. Уговор о коришћењу телекомуникационе услуге „High Speed Internet Access“; 

5.3. Понуда за коришћење услуга мобилне телефоније БИЗНЕТ 300; 

5.4. Понуда за коришћење услуга БИЗФОН; 

6. Уговор о пословној сарадњи са ЈП ПТТ саобраћаја Србија о преносу поштанских пошиљки 

7. Извештај др Слободана Бељанског са 54. Конгреса МУА; 

8. Иницијатива групе адвоката из Велике Плане за покретање поступка за поништај решења о 

упису Драгана Богдановића, дипл. правника у Именик адвоката АК Крагујевца, са предлогом 

за доношење решења о одређивању привремене забране обављања делатности; 

9.  Допис АК Београда са захтевом за исплату доприноса у зарадама запослених у висини од 40%  

Напомена: овај допис достављен је као допуна материјала за 39. седницу Управног одбора АК 

Србије, а на захтев г. Вукашиновића Управном одбору се достављају: допис, Одлука о 

формирању заједничке Стручне службе АК Србије и АК Београда из 1975. године,  Извештај 

Радне групе од 01.04.2010. ; 

10. Информација о активностима на припреми текста Закона о адвокатури. 

 

 Ад. 1. Усвајање записника са  39. и 40. седнице Управног одбора 

 
Записници  са 39. седнице и 40. седнице Управног одбора АК Србије достављени су 

члановима Управног одбора у материјалу уз позив за седницу. 

 

Дискусије није било. 

 

Записник са 39. седнице Управног одбора АК Србије усвојен је једногласно без примедби. 

 

Записник са 40.  седнице Управног одбора АК Србије усвојен је једногласно без примедби. 

 

*** 

 

 Ад. 2. Разматрање и усвајање Извештаја о раду Управног 

одбора у периоду од 20.06.2009 – 15.11.2010. 
 

 Предлог извештаја о раду Управног одбора у периоду од 20.06.2009. до 15.11.2010. 

достављен је члановима Управног одбора у материјалу уз позив за седницу. Г. Ђорђевић је указао 

да је предлог извештаја дат за период од када је одржана изборна Скупштина АК Србије на којој је 

он изабран за председника, а г. Јеврић за потпредседника. Управни одбор и он, као председник су 

већ достављали извештаје о раду скупштини АК Србије, али је мишљења да треба за овај период 

доставити комплетан извештај, с oбзиром да се мандат Управног одбора и носилаца функција у АК 

Србије окончава 02.12.2010.   

  

 Дискусије није било. 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије је једногласно, на основу члана 24.  Статута 

Адвокатске коморе Србије („Сл. гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02),  донео 
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О Д Л У К У 
 

 Прихвата се предлог Извештаја о раду Управног одбора у периоду од 20.06.2009 – 

15.11.2010. и упућује скупштини Адвокатске коморе Србије на разматрање и усвајање. 

 

*** 

 Ад. 3. Информација о неодржаној 4. ванредној Скупштини АК 

Србије 
 

 

 Г. Драгољуб Ђорђевић  информисао је Управни одбор да Четврта ванредна скупштина АК 

Србије није одржана због недостатка кворума. Позиву се одазвао 61 делегат, а да би се седница 

Скупштине одржала потребно је да јој присуствује најмање 67 делегата. Председник АК Србије је 

предложио да Управни одбор размотри правце даље активности АК Србије, те да ли да се ова 

неодржана ванредна скупштина поново сазове. 

 

 У дискусији су учествовали г. Вулић, г. Богдановић и г. Вукашиновић, а након дискусије 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије је једногласно, на основу члана 24.  Статута Адвокатске 

коморе Србије („Сл. гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02),  донео 

 

 

З А К Љ У Ч А К 

 
 Четврта ванредна скупштина Адвокатске коморе Србије која није одржана 07.11.2010. због 

недостатка кворума, неће се поново сазивати.  

 

 Управни одбор АК Србије ће пратити дешавања у Адвокатској комори Београда и у 

зависности о даљих догађаја биће донете неопходне одлуке. 

 

*** 

 

 Ад. 4. Избори 
 

 Г. Ђорђевић подсетио је Управни одбор да је Изборна скупштина АК Србије одржана 

02.12.2006. године и да је на тој скупштини потврђен мандат члановима Управног одбора, извршен 

избор председника и 3 потпредседника, дисциплинског тужиоца, председника, заменика 

председника и судија дисциплинског суда и чланова Надзорног одбора. Због одласка у пензију г. 

Владимира Шешлије и престанка мандата председника АК Србије, одржана је друга изборна 

Скупштина АК Србије и на њој су изабрани председник и 1 потпредседник АК Србије. Предлаже 

Управном одбору да се размотре термини одржавања изборне скупштине АК Србије. Г. Ђорђевић је 

такође позвао Управни одбор да се размотре одредбе Статута Адвокатске коморе Србије којима је 

регулисано потврђивање мандата новоизабраних делегата. Према досадашњој пракси, новоизабрани 

делегати су сами себи потврђивали мандате и усвајали извештаје о раду органа АК Србије из 

претходног мандата. Према његовом мишљењу, мишљењу г. Јеврића, потпредседника АК Србије и 

г. Јовице Косића Изборну скупштину АК Србије чине делегати два сазива и то сазива коме истиче 

мандат који би требало да потврде мандат новоизабраним делегатима и делегати новог сазива. Г. 

Ђорђевић је такође поставио питање да ли ће се нова Изборна скупштина одржати у складу са 

досадашњом праксом или у складу са одредбама Статута АК Србије, уколико и Управни одбор АК 

Србије заузме исти став у погледу тумачења одредби Статута ове Коморе о потврђивању мандата. 
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Ова тачка дневног реда је предложена за разматрање на овој седници Управног одбора како би се 

отклониле могуће примедбе о продужетку мандата. 

 

 Г. Вулић је потврдио да је досадашња пракса заиста била да новоизабрани делегати сами себи 

потврђују мандате и усвајају извештаје о раду иако нису имали готово ниакаква увид у рад органа 

претходног сазива. У даљој дискусији, г. Вулић је указао да би измена досадашње праксе могла да 

проузрокује одређене проблеме. У сваком случају мишљења је да да би делегати у мандату 2006 – 

2010 требало да разматрају извештаје о раду органа АК Србије и потврде мандате новоизабраних 

делегата, а да у наставку Изборне скупштине делегати у мандату 2010 – 2014 изврше избор чланова 

органа и носилаца функција. Г. Вулић је поставио питање, шта је предложено за дневни ред 

Скупштине АК Београда која је заказана за 04.12.2010. 

 Г. Ђорђевић је обавестио присутне, да је на скупштини АК Београда која је заказана за 

04.12.2010. предвиђен избор заменика председника и 10 чланова Управног одбора уместо 

незаконито опозваних. 

 

 Г. Вукашиновић је истакао да у Адвокатској комори Београда није ништа легално нити 

легитимно. Опозвани су чланови Управног одбора и заменик председника који ни сами нису 

легално изабрани, а то је учињено на иницијативу исто тако нелегално изабраног председника. 

 

 Г. Секељ је подсетио на дискусију са 39. седнице  када је указао на могући проблем кворума 

за одржавање Четврте ванредне скупштине Адвокатске коморе Србије. Мишљења је да не треба 

журити са заказивањем Изборне скупштине АК Србије док се не разјасни ситуација у АК Београда. 

Поставља се питање ко уопште може разрешити постојећу ситуацију у тој Комори и предлаже да се 

сачека са доношењем одлука, како би се видело да ли је могуће постизање било каквог компромиса 

и законитог решења у АК Београда. 

 

 Г. Косић је обавестио присутне да су извештаје о одржаним изборима и листе 

новоизабраноих делегата доставиле Адвокатска комора Ниша, Адвокатска комора Чачка, 

Адвокатска комора Пожаревца и да су избори у АК Зајечара спроведени 2009.  Извештаје нису 

доставиле Адвокатска комора Крагујевца, Адвокатска комора Војводине, Адвокатска комора 

Београда и Адвокатска комора Шапца. Г. Косић је прочитао одредбе чланова 16. и 34. Статута АК 

Србије, којима је регулисано питање потврђивања мандата делегата скупштине АК Србије. 

 

 Г. Секељ је подсетио да већ дуже време указује на чињеницу да су статути адвокатских 

коморе лоши и недоречени. 

 

 Г. Јеврић је истакао да када је у питању потврђивање мандата делегата Статут АК Србије није 

недоречен. Наиме, скупштину чине делегати којима је мандат потврђен, новоизабраним делегатима 

мандат није потврђен и они не чине скупштину. Управо је то разлог због кога се на изборну 

скупштину морају позвати делегати оба сазива и то је једино правно исправно решење. 

 

 Г. Вукашиновић је поставио питање да ли су делегати и даље делегати и када истакне 

мандат? 

 

 Г. Вулић је указао да делегате бирају адвокатске коморе у Србији и док год оне не доставе 

извештаје и имена нових делегата, мандат траје. 

 

 Г. Вукашиновић и г. Вулић су предложили да се одложи питање разматрања датума 

одржавања изборне скупштине АК Србије, с обзиром да се нису стекли услови за њено сазивање. 

Управни одбор и председник АК Србије могу да донесу одлуку о сазивању нове Изборне 

скупштине тек по пријему извештаја свих адвокатских комора у Србији са листама новоизабраних 

делегата. 
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Управни одбор Адвокатске коморе Србије је једногласно, на основу члана 24.  Статута 

Адвокатске коморе Србије („Сл. гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02),  донео 

 

 

З А К Љ У Ч А К 

 
 Управни одбор АК Србије предлаже председнику Коморе да се питања везана за сазивање 

Изборне скупштине АК Србије за мандатни период 2010 – 2014 разматрају по добијању извештаја о 

спроведеним изборима у свим адвокатским коморама. По пријему извештаја о спроведеним 

изборима и листама новоизабраних делегата свих адвокатских комора у Србији, стећи ће се услови 

за заказивање Изборне скупштине за наредни мандатни период.  

 

 Управни одбор АК Србије је констатовао да су до дана одржавања седнице извештаје о 

спроведеним изборима доставиле Адвокатске коморе Зајечара, Ниша, Чачка и Пожаревца, а да 

извештаје нису доставиле Адвокатске коморе Београда, Војводине, Крагујевца и Шапца. 

 

*** 

 

 Ад. 5. Информација о реализацији пројекта јединственог 

информационог система АК Србије: 

 5.1. Уговор о пружању телекомуникационе услуге L3VPN 

 5.2. Уговор о коришћењу телекомуникационе услуге „High Speed 

Internet Access“ 

 5.3. Понуда за коришћење услуга мобилне телефоније БИЗНЕТ 300 

5.4. Понуда за коришћење услуга БИЗФОН 

 Ад. 6. Уговор о пословној сарадњи са ЈП ПТТ саобраћаја Србија 

о преносу поштанских пошиљки 
 

 НАПОМЕНА:  НАВЕДЕНЕ ТАЧКЕ ДНЕВНОГ РЕДА РАЗМАТРАНЕ СУ КАО ЈЕДНА. 

 

 

 Г. Ђорђевић је информисао присутне да су предлози уговора везани за увођење јединственог 

информационог система адвокатских комора у Србији и да су усмерени ка ефикаснијем и 

рационалнијем раду комора. 

 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије је једногласно, а на основу члана 23. Статута 

Адвокатске коморе Србије («Сл. глaсник  РС» бр. 43/99, 65/01, 41/02), донео  

 

О Д Л У К У 

 
1. Одобрава се закључивање уговора о пружању телекомуникационе услуге L3VPN са 

Предузећем за телекомуникације „Телеком Србија“. 

2. Одобрава се закључење Уговор о коришћењу телекомуникационе услуге High Speed Internet 

Access са Предузећем за телекомуникације „Телеком Србија“. 
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3. Прихвата се понуда пословне сарадње у оквиру Biz:net пословна мрежа мобилне телефоније 

број 345038 и формирање пословне мреже Адвокатске коморе Србије са Предузећем за 

телекомуникације „Телеком Србија“. 

4. О условима из понуде пословне сарадње у оквиру Biz:net пословна мрежа мобилне 

телефоније број 345038 и формирање пословне мреже Адвокатске коморе Србије са Предузећем за 

телекомуникације „Телеком Србија“ обавестити све адвокатске коморе у Србији и адвокате путем 

Интернет адресе Адвокатске коморе Србије. 

5. Први контигнет претплатничких картица из новоформиране пословне мреже Адвокатске 

коморе Србије у оквиру Biz:net пословна мрежа мобилне телефоније Предузећа за 

телекомуникације „Телеком Србија“ распоредити члановима управних одбора Адвокатске коморе 

Србије и адвокатских комора у Србији. 

6. Један члан пословне мреже мобилне телефоније Адвокатске коморе Србије може да користи 

до 5 претплатничких картица. 

7. Трошкове оствареног саобраћаја сноси адвокат претплатник и Адвокатска комора Србије не 

преузима никакве финансијске обавезе по том основу. 

8. Прихвата се понуда пословне сарадње у оквиру услуге Biz:fon Предузећа за 

телекомуникације „Телеком Србија“. У седиштима адвокатских комора у Србији инсталираће се 

одговарајући дигитални телефонски прикључци и то без накнаде уколико адвокатска комора 

замењује постојећу аналогну са дигиталном линијом уз промену позивног броја или уз накнаду од 

по 20 € у динарској противвредности по прикључку. 

9.  О условима понуде пословне сарадње у оквиру услуге Biz:fon Предузећа за 

телекомуникације „Телеком Србија“ обавестити све адвокатске коморе у Србији. 

10. Уговоре и понуде из ове одлуке у име Адвокатске коморе Србије потписаће г. 

Драгољуб Ђорђевић, председник Коморе. 

11. О реализацији одлуке у техничком делу стараће се г. Драгољуб Ђорђевић, 

председник, г-ђица Светлана Векић, руководилац Службе и г. Дане Дупор, сарадник за ИТ, а 

рачуноводство коморе у делу плаћања преузетих финансијских обавеза. 

 

*** 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије је једногласно, а на основу члана 23. 

Статута Адвокатске коморе Србије («Сл. глaсник  РС» бр. 43/99, 65/01, 41/02), донео  

 

О Д Л У К У 

 
1. Одобрава се закључивање уговора о пословној сарадњи са Јавним предузећем 

ПТТ саобраћаја „Србија“. 

2. Уговор из ове одлуке у име Адвокатске коморе Србије потписаће г. Драгољуб 

Ђорђевић, председник Коморе.  

3. О реализацији одлуке у техничком делу стараће се г. Драгољуб Ђорђевић, 

председник, г-ђица Светлана Векић, руководилац Службе, а рачуноводство коморе у делу 

плаћања преузетих финансијских обавеза. 

 

*** 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије је једногласно, а на основу члана 23. 

Статута Адвокатске коморе Србије («Сл. глaсник  РС» бр. 43/99, 65/01, 41/02), донео  
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З А К Љ У Ч А К 

 
 Да се организује састанак свих председника адвокатских комора у Србији ради ефикасне 

реализације уговора са Телекомом Србије. 

*** 

 

 Ад. 7. Извештај др Слободана Бељанског са 54. Конгреса МУА 
 

 Извештај др Слободана Бељанског са 54. конгреса МУА достављен је члановима Управног 

одбора у материјалу уз позива за седницу Управног одбора. 

 

 Дискусије није било. 

 

 Управни одбор је једногласно прихавио извештај др Бељанског. 

 

*** 

 

 Ад. 8. Иницијатива групе адвоката из Велике Плане за 

покретање поступка за поништај решења о упису Драгана Богдановића, 

дипл. правника у Именик адвоката АК Крагујевца, са предлогом за 

доношење решења о одређивању привремене забране обављања делатности 
 

 Управни одбор је на претходној седници донео одлуку о обнови поступка уписа Драгана 

Богдановића у Именик адвоката АК Крагујевца. 

 

 Г. Лекић је изненађен одлуком Управног одбора АК Крагујевца о упису у именик адвоката 

Драгана Богдановића, поготово када се има у виду чињеница, да је он као представник те Коморе у 

Управног одбору АК Србије редовно подносио извештаје и информисао о свим питањима, 

укључивши и питање рада Драгана Богдановића. 

 

 Г. Вулић је предложио да Адвокатска комора Крагујевца изврши проверу информација и 

података на терену, а нарочито да ли Драган Богдановић обавља адвкатуру на адреси седишта коју 

је означио у захтеву за упис. 

 

 Г. Косић је поставио питање, да ли ће се донети решење о одређивању привремене забране 

обављања деланости Драгану Богдановићу, у складу са одредбама Закона о адвокатури: 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије је једногласно, а на основу члана 23. Статута 

Адвокатске коморе Србије («Сл. глaсник  РС» бр. 43/99, 65/01, 41/02), донео  

 

З А К Љ У Ч А К 
 Управни одбор АК Србије ће о  испуњености услова за упис у именик адвоката Драгана 

Богдановића разамтрати по добијању списа првостепеног поступка и изјашњења Драгана 

Богдановића. 

 

 До добијања списа првостепеног поступка Управни одбор АК Србије неће доносити решење 

о привременој забрани рада Драгана Богдановића. 

 

*** 
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Ад. 9.  Допис АК Београда са захтевом за исплату доприноса у 

зарадама запослених у висини од 40%  

Напомена: овај допис достављен је као допуна материјала за 39. седницу 

Управног одбора АК Србије, а на захтев г. Вукашиновића Управном одбору 

се достављају: допис, Одлука о формирању заједничке Стручне службе АК 

Србије и АК Београда из 1975. године,  Извештај Радне групе од 01.04.2010. 
 

 Г. Јеврић је предложио да се АК Београда упути  предлог формирање заједничке Комисије у 

складу са одлуком о формирању заједничке службе и да АК Србије претстављају г. Јовица Косић и 

г. Марко Богдановић. 

 

 Г. Вукашиновић је подсетио да је на његов захтев ова тачка дневног реда је узета у 

разматрање. Питање трошкова рада заједничке службе покренуо је и председник АК Зајечара, али и 

друге коморе у Србији. Сви акти АК Србије су стари и у највећем броју одредби превазиђени и по 

његовом мишљењу најбоље би било да се служба подели. Предлаже да се са Адвокатском комором 

Београда постигне компромисно решење у смислу да АК Београда повуче захтев за исплату 

доприноса АК Србије у зарадама свих запослених, а да АК Србије заузврат не тражи повраћај 

неосновано исплаћених доприноса за оне запослене који су ангажовани без сагласности обе коморе. 

Када се погледа преглед броја запослених и шта ко ради, може се закључити да за АК Србије ради 

око 3,75, а за АК Београда 11,25 запосленних. Без чистих рачуна не може бити сагласности и мира и 

то је такође један од разлога због којих се служба треба раздвојити. 

 

 Г. Глогоњац је подсетио да ће се након решавања питања рада заједничке службе отворити и 

питање коришћења пословног простора. 

 

 Г. Вулић је истакао да Адвокатска комора Србије мора да усвоји јасан финансијски план за 

сваку пословну годину и да се тог плана придржава у раду. Финансијски план се мора донети у 

складу са прописима, а не према потребама појединаца и уз саласност свих. 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије је једногласно, а на основу члана 23. Статута 

Адвокатске коморе Србије («Сл. глaсник  РС» бр. 43/99, 65/01, 41/02), донео  

 

О Д Л У К У 

 
 Позива се Адвокатска комора Београда да, у складу са Одлуком о образовању, 

организацији и раду заједничке стручне службе Адвокатске коморе Србије и Адвокатске коморе 

Београда, која је донета у истоветном тексту на седницама Управних одбора АК Србије  09.05.1975., 

и АК Београда 12.05.1975. и које су заведене у деловодним протоколима и то у АК Србије под 

бројам 78 дана 16.05.1975., а у АК Београда под бројем 321 дана 20.05.1975., именује 2 члана 

Заједничке комисије. 

 
 За чланове Заједничке комисије која је формирана Одлуком о образовању, организацији и 

раду заједничке стручне службе Адвокатске коморе Србије и Адвокатске коморе Београда из 

Адвокатске коморе Србије именују се адвокати Марко Богдановић, члан Управног одбора АК 

Србије и председник Комисије за порезе и доприносе и Јовица Косић, секретар Управног одбора 

АК Србије. 
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 Заједничка комисија ће сачинити предлог за оба Управна одбора (Адвокатске коморе 

Србије и Адвокатске коморе Београда) будуће организације рада Службе укључивши  потребу и 

оправданост даљег постојања заједничке стручне службе Адвокатске коморе Србије и Адвокатске 

коморе Београда. У припреми предлога Заједничка комисија ће посебно предложити решења за 

чињеницу да је 7 радника заједничке службе запослено само на основу одлуке Управног одбора 

Адвокатске коморе Београда.  

 
 Уколико Заједничка комисија предложи да заједничка служба настави са радом, потребно 

је предложити и решења за начин и висину обезбеђивања средстава за рада заједничке службе, те 

начин организовања рада службе, потребан број запослених, квалификациону структуру 

запослених, распоред запослених у делу извршавања радних задатака за сваку комору појединачно, 

права и овлашћења за издавање радних налога запосленима и вршење надзора над радом 

запослених, с тим да ниједна од Комора које учествују у формирању заједничке стручне службе не 

сме да онемогућава другу комору у вршењу задатака прописаних Законом о адвокатури и статутима 

комора, нити да заснива радни однос са запосленима без претходно прибављеног мишљења друге 

коморе. У случају да нека од адвокатских комора које формирају заједниччку стручну службу 

заснује радни однос са неким од запослених, без претходне сагласности друге коморе, трошкове 

зараде и друге материјалне трошкове сноси искучиво та Комора. 

 

  ***  

 
Управни одбор Адвокатске коморе Србије је седници одржаној 19.11.2010., на основу члана 

23. Статута Адвокатске коморе Србије („Сл. гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02) донео  

  

О Д Л У К У 

 
1. Запосленима у Служби Адвокатске коморе Србије, Светлани Векић и Јасминки Пантовић    

одобрава се исплата новчане награде – стимулације у висини 20% месечне нето зараде, са пуним 

бројем радних сати. 

 

2. Управни одбор је, при доношењу ове одлуке, имао у виду повећани обим посла у току 

2010. године и чињенице да су именоване једине обављале послове за потребе Адвокатске коморе 

Србије у делу који се односи на рад Управног одбора, часописа “Бранич”, Информативног билтена, 

припрема три Скупштине ове Коморе, Округлих столова. 

 

3. Средства за исплату ове новчане награди обезбедиће само Адвокатска комора Србије. 

 

4. О реализацији одлуке стараће се рачуноводство коморе. 

 

*** 
 

 Ад. 10. Информација о активностима на припреми текста 

Закона о адвокатури 
 

 Г. Ђорђевић обавестио је Управни одбор да је Радна група за припрему текста Закона о 

адвокатури окончала свој рад и да је текст предат Министартсву правде на даљу надлежност, као 

овлашћеном предлагачу.  По предаји овог текста,  био је позван  у Министарство правде и 

обавештен је да ће сачињен текст претрпети одређене измене, те да ће текст Закона бити достављен 

једном броју министарстава на мишљење. 
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 Информација је примљена к знању. 

 

*** 

 

ДОПУНА ДНЕВНОГ РЕДА: 

 

1. Финансијски  извештај 
  

 Извештај о финансијском пословању достављен је члановима Управног одбора непосредно 

пред седницу. 

 

 Дискусије није било. 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије је једногласно, а на основу члана 23. Статута 

Адвокатске коморе Србије («Сл. глaсник  РС» бр. 43/99, 65/01, 41/02), донео  

 

О Д Л У К У 

 
1. Усваја се Извештај о финансијском пословању АК Србије у периоду од 01.10.2010. до 

31.10.2010. године са стањем новчаних средстава на пословном рачуну Коморе на дан 1.10.2010. у 

износу од 2.063.403,17 динара, орочена средства на дан 05.07.2009. 2.050.000,00 динара, 

разорочавање износа од 10.000,00 динара на дан 07.12.2009. и износа од 485.000,00 динара на дан 

18.12.2009., те да су преостала орочена средства у износу од 1.555.000,00 динара. Ново орочење 

31.12.2009. у износу од 500.000,00 динара, укупно орочено 2.055.000,00 динара, разорочавање 

18.02.2010.  износа од 1.000.000,00 динара, ново орочење 25.10.2010. у износу од 1.500.00,00, 

укупно оочена средства у износу  2.555.000,00 динара. 

2. Констатује се да потраживања АК Србије по основу чланског доприноса на дан  

31.10.2010. године износе 1.961.650,00 динара. 

3. Констатује се да АК Србије има потраживања по основу позајмица на дан 31.10.2010. у 

укупном износу од 900.760,00 динара што чини збир одобрених позајмица АК Зајечара, АК Шапца 

и АК Пожаревца. 

4. Констатује се да су следеће адвокатске коморе у Србији у извештајном периоду 

уплатиле члански допринос и то:  

- Адвокатска комора Шапца дана 25.10.2010. износ од 88.000,00 динара,  

- Адвокатска комора Крагујевца дана 26.10.2010. износ од 87.500,00 динара,  

- Адвокатска комора Ниша дана 25.10.2010. и 27.10.2010. износ од 319.750,00 динара,  

- Адвокатска комора Зајечара  дана 12.10.2010. износ од 38.500,00 динара,  

- Адвокатска комора Пожаревца дана 13.10.2010. износ од 66.750,00 динара,  

- Адвокатска комора Чачка дана 21.10.2010. износ од 157.000,00 динара,  

 

Констатује се да је у наведеном периоду остварен приход од камата на орочена средства у 

износу од 5.650,65 динара. 

Констатује се да су укупни  приходи у овом периоду 762.900,65 динара. 

5. Одобрава се исплата трошкова пословања у свему према рачунима који чине саставни 

део ове одлуке и налазе се у рачуноводству Коморе и то: 
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- комуналне услуге које обухватају струју, телефон и инфостан у укупном износу од  

80.515,89 динара, 

- трошкови канцеларијског материјала 79.950,00 динара,  

- интелектуалне услуге у укупном износу од 147.170,00 динара, а које обухватају услуге:  

1. UMBRA SOFTWARE одржавање web презентације АК Србије у износу 8.850,00 динара; 

2. одржавање програма Именика адвоката  - Александар Јошић у износу од 60.273,00 динара; 

3. GLOBAL ADVANCED TECHNOLOGIES одржавање компјутерске мреже за јун и јули у износу 

од 31.168,00 динара; 

4. др Недељко Јовбанчевић – часопис „БРАНИЧ“ у износу од 20.091,00 динара, 

5. др Слободан Стојановић– часопис „БРАНИЧ“ у износу од 13.394,00 динара, 

6. Мр Емир Ћоровић– часопис „БРАНИЧ“ у износу од 13.394,00 динара, 

 

- угоститељске услуге у укупном  износу од 99.330,00 динара, а које обухватају:   

1. клуб «Сокој» - ручак за чланове Управног одбора АК Србије, председници адвокатских комора у 

Србији, у  износу од  70.000,00 динара, за госте из Македоније у износу од 5.840,00 динара, 

председници адвокатских комора у износу од 7.600,00 динара;  

2. угоститељске услуге, ресторан „Шешир мој“ (адвокат Стефанија Парола из Рима) у износу од 

15.890,00 динара, 

 

 -службена путовања у земљи: 

1. Нови Сад, 40. седница Управног одбора – ноћење за чланове Управног одбора у износу од 

46.450,00 динара  

 -   остали трошкови пословања у укупном износу од 402.755,36 динара, а који обухватају:  

 

1. поштарину у износу од  60.783,00 динара,    

2. банкарску провизију у износу од 2.544,77 динара,  

3. претплата на службене новине у износу од 1.290,00 динара 

4. фотокопирање у износу од 124.994,00 динара 

5. поклон – енциклопедија, адвокат Парола у износу од 5.822,00 динара 

6. web презентација у износу од  7.321,59 динара 

7. хуманитарна помоћ Зорану Милићу, адвокату у Ваљеву у износу  

    од 200.000,00 динара 

 

 - ситан инвентар – диктафон у износу од 37.269,12 динара 

 

- трошкови ноћења председника АК Македоније и адвоката Парола у износу од 56.952,00 

динара 

 

- трошкови организовања Округлог стола и 4. ванредне Скупштине АК Србије у износу 

од 347.532,00 динара 

 

1. закуп сале за два дана у износу од 197.532,00 динара 

2. аванс за угоститељске услуге у износу од 150.000,00 динара 
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 Сви расходи у овом периоду износе 1.297.924,37  динара.   

 

*** 

 

2. Оставка др Слободана Бељанског 
 

 Др Слободан Бељански поднео је оставку на дужност председника Комисије  АК Србије за 

Законик о кривичном поступку због односа према његовом раду у Радној групи Министарства 

правде за ЗКП и  текста закључака Округлог стола који је поводом радне верзије ЗКП организовала 

АК Србије. 

 

 Управни одбор је примио к знању оставку др Бељанског. 

 

*** 

 

3. Позив за „Дан адвокатуре Црне Горе“ 
 

 Адвокатска комора Црне Горе упутила је позив за  учешће на прослави „Дана адвокатуре 

Црне Горе“. 

 

 Дискусије није било. 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије је једногласно, а на основу члана 23. Статута 

Адвокатске коморе Србије («Сл. глaсник  РС» бр. 43/99, 65/01, 41/02), донео  

 

О Д Л У К У 
 

1. Обележавању „Дана адвокатуре Црне Горе“ у име Адвокатске коморе Србије 

присуствоваће:  

 

- адвокат Драгољуб Ђорђевић, председник 

- адвокат Зоран Јеврић, потпредседник 

- адвокат Јовица Косић, секретар Управног одбора 

- адвокат Марко Богдановић, члан Управног одбора 

- адвокат Бранислав Глогоњац, члан Управног одбора 

- адвокат Божидар Вукашиновић, члан Управног одбора 

- адвокат Живорад Лекић, члан Управног одбора 

- адвокат Славко Јеловац, председник Протестног одбора  

 

 

2.  Представницима АК Србије одобравају се трошкови путовања на релацији Београд – 

Тиват – Београд. 

 

3.  О реализацији ове одлуке стараће се рачуноводство Коморе. 

 

*** 
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4. Примена прописа на адвокатске канцеларије 
 

 Г. Секељ је указао да постоје прописи чија се примена контролише путем надлежних 

инспекција, а који могу да створе одређене проблеме у адвокатским канцеларијама. Највећи број 

адвоката имају једног заполсеног и једног адвокатског приправника. Без обзира на број запослених 

инспекције у Зрењанину контролишу да ли је адвокат донео Правилник о заштити на раду, забрану 

пушења у адвокатској канцеларији, Правилник о спречавању прања новца и сл. На ово је указивао и 

на претходним седницама Управног одбора. Поједини захтеви су апсурдни, нарочито када се има у 

виду да је напр. у Новом Пазару на више од 30% јавних чесми вода забрањена за пиће због 

здравствене неисправности, а вода у Зрењанину је већ годинама забрањена за пиће. 

 

 Управни одбор је једногласно закључио да се припреми преглед прописа на које је указао г. 

Секељ и да се затим сачине предлози и информације за све адвокате у Србији. 

 

*** 

 

  Довршено у 18,45 сати. 

 

ЗАПИСНИК ВОДИЛА 

 

Светлана Векић 

ПРЕДСЕДНИК 

АДВОКАТСКЕ КОМОРЕ СРБИЈЕ 

 

Драгољуб Ђорђевић, адвокат 

 


